
 
  
 

 
Referat af skolebestyrelsesmøde nr. 1 2022/2023 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 29. august 2022 kl. 17.30 – 20.30  

Mødet afholdes på lærerværelset 

Møde. NR. 1 – 2022/23 

Tilstede 

Forældre: Martin Wolsing Vilmann, Marianne Dyreholt, Lotte Sanchez, 
Kirsten Borchsenius, Christina Lund Christiansen, Anders Bruun Sonne, 
Mette Møller Sørensen, Kevin Chammika Elling Larsen, Julie Greve Møller 
Jensen. Thomas Christensen. 
 
Medarbejdere: Eva Andersen, Kim Møller Heller. 
 
Ledelse: Mette Grønborg Thompson, Lars Frisch, Søren Fini Christensen 

 
Elevråd:  

Afbud 

Forældre:  
 
Medarbejdere:  
 
Ledelse:  

 
Elevråd: 

Dagsorden 
 
 

 

1. Konstituering  
Den nyvalgte bestyrelse skal konstituere sig.  
 

Punkt til beslutning 

Formand: Martin Vilmann 
Næstformand: Marianne Dyreholt 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Vi udsætter punkt nr. 7 til næste gang. 

3. Nyt fra elevrådet 
Punkt til orientering 

 

Elevrådet deltager på næste 
skolebestyrelsesmøde. 

4. Køge Kommunes Økonomi 23-26 
Køge kommune har varslet besparelser i 
omegen af 90 millioner kroner. Bestyrelsen 
kan læse de fremsatte besparelsesforslag 
her: 

Skolebestyrelsen indsender hørringssvar.  
 



 

Besparelser Skoleudvalget 
Besparelser Børneudvalget 
Besparelser Økonomiudvalget 
 
Inden bestyrelsesmødet kommer der et 
udkast til et høringssvar. 
 

Punkt til beslutning 
 

5. Princip vedr. lektier 
Bestyrelsen bedes tage stilling til det 
vedhæftede forslag til Princip vedr. lektier. 
 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Godkendt.  

6. High Performence 
Ledelsen giver en status på vores High 
Performence forløb. 

Punkt til orientering 
 

Rikke Christensen, som er konsulent på HP, 
har lavet en tilfredshedsundersøgelse i 
forhold til elevernes oplevelse af HP.  
 
50% er meget tilfredse, 40% er godt 
tilfredse og 8% er tilfreds.  
 
Eleverne var særligt glade for 
opstartsøvelserne og samarbejdsøvelserne. 
 
75% af eleverne er blevet gladere for at gå i 
skole efter forløbet med HP.  
 
Alle elever anbefaler, at andre skoler også 
implementerer High Performance.  

7. Økonomi 
Ledelsen gennemgår den økonomiske status 
på Kirstinedalsskolen 

Punkt til orientering 
 

Udsat 

8. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 

b) Medarbejderne 
 

c) Ledelsen 
 KlimaX 
 Til-/afgang af elever 
 Kommende forældremøder 

 
 
 

Punkt til orientering 
 

 
Formanden: 
Den 22. september, er der dialogmøde med 
skoleudvalget. Søren, Marianne og Martin 
deltager. 
 
Medarbejdere: Vi har fået to nye 
medarbejdere, Rita og Kristine. Vi er 
kommet godt i gang med skoleåret.  
 
SFO aktiviterne er startet op efter 
sommerferien. Der har været stor tilmelding 
til picnic på legepladsen. 
 
Der er lavet en ny undersøgelse af 
udviklingsprojekt af SFO for at få en højere 
tilmeldingsprocent.  
 



 

Vi glæder os til at deltage i KlimaX festival. 
Skolen invitere til åbent hus lørdag d. fra 
10-14.  
 
Der er kommet en opsigelse. Vi har lavet en 
jobannonce og håber at kunne ansætte i 
november. 
 
Der er lavet en ny MED-aftale, som betyder 
at der skal være et større samarbejde med 
ledelsen og tillidsvalgte.  
 
Der er mange unge mennesker i klubben, 
men desværre har der været klager i 
forhold til elever som opfører sig 
uaccaptabelt på vej hjem fra klubben med 
stenkast og banken på dørene. SSP og 
politiet er informeret.  
 
Vi har fået 5 nye børn i skolestart. 
 
Der er tre elever, som har valgt et andet 
skoletilbud. 
 
Der har været møde for nye 
bestyrelsesmedlemmer. 
 
Der er forældremøder følgende dage: 
 

0. årg. 26. sep. 
1. årg. 5. sep. 
2. årg 19. sep. 
3. årg. 29. august 
4. årg. 12. sep. 
5. årg. 5. sep.  
6. årg. 26. sep. 
7. årg. 21. sep. 
8. årg. 6. sep. 
9. årg. – vi mangler en dato 

 
Skolebestyrelsen sender en repræsentant, 
som kan fortælle om skolebestyrelsens 
opgaver. 
 

9. Evt Klasserne skal selv tilkøbe køleskab til 
klassen, hvis behovet opstår. 
 
Kolonien  i SFO’en var en positiv oplevelse. 
Det var dejligt, at teknologien var pakket 
væk og der var fokus på fysiske/sociale 
aktiviteter. 
 
Der er et ønske om, at SFO 2 også kan 
deltage i Halloween.  
 



 

Der er ikke forbud mod microovne. Dialogen 
skal tages i klassen.  
 

10. Lukket punkt 
 

 

   
 


